

GAME TRACE

MARCUS NEUSTETTER & WALTER STACH

Art Meets Sport

Building on the past 15 years of art-sport projects Neustetter and Stach showcase their personal and collaborative processes in response to the dialogue with sporting events during the European Games in Krakow. Existing materials collected from the past years of dialogue serve as the core of the exhibition, complimented by new artworks in response to the current art and sport research produced live at the opening.

Kunst trifft Sport

Aufbauend auf Kunst-Sport-Projekten über 15 Jahre zeigen Neustetter und Stach während der Europäischen Spiele in Krakau ihr jeweils eigenes und gemeinsames Herangehen an künstlerische Dialoge mit Sportveranstaltungen. Bestehendes Material aus den vergangenen Jahren dieser Dialoge bildet den Kern der Ausstellung, ergänzt um neue, zur Eröffnung live produzierte Arbeiten, die gegenwärtigen Kunst-Sport-Beziehungen nachspürt.

Spotkanie sztuki ze sportem

Bazując na wcześniejszych projektach artystycznych, łączących tematykę sportu i sztuki, stworzonych na przestrzeni 15 lat, Neustetter i Stach zaprezentują podczas Europejskich Igrzysk Olimpijskich w Krakowie swoją autorską, wspólną wizję dialogu artystycznego z wydarzeniami sportowymi. Rdzeń wystawy stanowią będą materiały z lat ubiegłych, jednakże zostaną one poszerzone o nowe prace, powstałe na żywo podczas ceremonii otwarcia imprezy, odzwierciedlające zarówno współczesne relacje jak i wzajemne oddziaływania pomiędzy sztuką i sportem.

20.06.2023 - 02.07.2023